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BROI.0002.10.2018 
 

 
Protokół nr II/18 

z obrad II Sesji Rady Powiatu we Włocławku 
z dnia  14 grudnia 2018 roku 

 
 

1. Otwarcie obrad II Sesji Rady Powiatu 
 
Pan Zygmunt Wierzowiecki   Przewodniczący Rady dnia 14 grudnia  2018 roku o godzinie 
1110 otworzył obrady  II Sesji Rady Powiatu we Włocławku.  
Przewodniczący Rady powitał Panie i Panów Radnych, Pana Romana Gołębiewskiego - 
Starostę Włocławskiego, Pana Jana Ambrożewicza – Wicestarostę, Wójtów / burmistrzów, 
radnych Województwa Kujawsko – Pomorskiego, Pana Zygmunta Bałutę – Sekretarza 
Powiatu, Panią Igę Przystałowską - Skarbnika Powiatu, kierowników jednostek 
organizacyjnych, a także przedstawicieli środków masowego przekazu, a także wszystkich 
obecnych na sali obrad.  

Lista osób zaproszonych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 

2. Stwierdzenie quorum 
 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady stwierdził, że aktualnie w obradach Rady 
Powiatu bierze udział 17 radnych, co wobec ustawowego składu Rady Powiatu wynoszącego 
21 radnych stanowi wymagane quorum, a zatem obrady są prawomocne. 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
 
3. Przedstawienie porządku obrad oraz rozpatrzenie ewentualnych wniosków w sprawie 
jego zmiany. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że w materiałach na sesję radni otrzymali porządek 
obrad II Sesji Rady Powiatu we Włocławku. Zgodnie z art. 15 ust. 2 ustawy o samorządzie 
powiatowym - Rada Powiatu może wprowadzić zmiany w porządku obrad bezwzględną 
większością głosów ustawowego składu Rady.  
Zgodnie z § 17 ust. 3 Statutu Powiatu Włocławskiego - z wnioskiem o uzupełnienie lub 
zmianę porządku obrad może wystąpić radny, komisja, klub radnych, zarząd, starosta. 
Wniosek powinien zawierać uzasadnienie faktyczne.  
Jednocześnie poinformował, iż w przypadku przyjęcia przez Wysoką Radę wniosku 
o uzupełnienie porządku obrad o konkretny punkt dotyczący rozpatrzenia danego projektu 
uchwały, to na wnioskodawcy spoczywać będzie obowiązek przedłożenia i doręczenia 
radnym, przed przystąpieniem do realizacji tego punktu, projektu uchwały spełniającego 
wymagania formalne określone w statucie.  
Przewodniczący Rady poinformował, że Zarząd Powiatu we Włocławku: 
pismem z dnia 14 grudnia 2018 r. wniósł o: 

 wprowadzenie autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady 
Powiatu we Włocławku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Włocławskiego na lata 2018 – 2026 wraz z tekstem jednolitym,  

 wprowadzenie autopoprawki  do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady 
Powiatu we Włocławku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na 
rok 2018 wraz z tekstem jednolitym.  
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Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem – czy któryś  z uprawnionych 
podmiotów chciałby w tej chwili zgłosić wniosek o  uzupełnienie lub zmianę ustalonego 
porządku obrad II sesji ?  
Nie było wniosków, w  związku z powyższym Przewodniczący Rady przystąpił  do 
przegłosowania wniosku Zarządu Powiatu.  
Jednocześnie poinformował, iż zgodnie z art. 15 ust. 2 ustawy o samorządzie powiatowym 
rada powiatu może wprowadzić zmiany w porządku bezwzględną większością głosów 
ustawowego składu rady. 
Na obrady przybył Pan Karol Matusiak. W obradach uczestniczy 18 radnych. 
Na obrady przybył Pan Jerzy Pawłowski. W obradach uczestniczy 19 radnych.  
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za uzupełnieniem punktu 7 zmienionego porządku 
obrad II sesji o  autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu 
we Włocławku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018 – 2026 
i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-16  
przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 
Powiatu  postanowiła o uwzględnieniu w porządku obrad autopoprawki do projektu uchwały 
w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej na lata 2018 - 2016 i tym samym punkt 7  porządku obrad otrzymuje 
brzmienie:  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu we Włocławku 
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 
2018 – 2026 wraz z autopoprawką (tekst jednolity). 
Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za uzupełnieniem punktu 8 porządku obrad II sesji 
o autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu we 
Włocławku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na 2018 r. 
i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-17  
przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
1 osoba nie brała udziału w głosowaniu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 
Powiatu  postanowiła o uwzględnienie w realizowanym porządku obrad autopoprawki  do 
projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie 
uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na 2018 r. i tym samym punkt 8 porządku obrad 
otrzymuje brzmienie:    
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu we Włocławku 
w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2018 wraz z autopoprawką 
(tekst jednolity).   
Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  
Wobec braku propozycji zmian i uzupełnienia porządku obrad, Przewodniczący Rady 
stwierdził, że porządek obrad II sesji składa się z 24 punktów i przystąpił do realizacji 
porządku obrad dzisiejszej sesji.  
Porządek obrad stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  
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4. Przyjęcie protokołu nr I/18 z dnia 22 listopada 2018 r. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z paragrafem 27 ust. 1 pkt 3 Statutu 
Powiatu Włocławskiego został sporządzony protokół z obrad I Sesji, który był do wglądu 
w Biurze Rady i Ochrony Informacji oraz w Biuletynie Informacji Publicznej.  
Stosownie do przepisów § 28 ust. 1 Statutu – radni mogą zgłaszać zastrzeżenia lub poprawki 
do protokołu z sesji udostępnionego w trybie § 27 ust. 6, nie później jednak niż do chwili 
rozpoczęcia kolejnej sesji, w trakcie, której protokół ma być przyjmowany. 
Protokół z sesji udostępniony w trybie § 27 ust. 6, do którego nie zostaną wniesione 
zastrzeżenia lub poprawki, na wniosek przewodniczącego rady, rada przyjmuje w drodze 
aklamacji po wygłoszeniu przez przewodniczącego rady formuły: „Jeżeli nie usłyszę 
sprzeciwu będę uważał, że rada protokół przyjęła”. Przyjęcie protokołu potwierdza 
przewodniczący rady składając na nim swój podpis.  
Zgłaszając zastrzeżenia lub poprawki do protokołu w trybie § 28 ust. 1 zgłaszający 
przedstawia na piśmie propozycję zmiany treści konkretnych fragmentów protokołu, 
o przyjęciu, których rozstrzyga rada w odrębnych głosowaniach. Zgłoszenie zastrzeżeń lub 
poprawek bez sformułowania na piśmie propozycji zmiany konkretnego fragmentu protokołu 
zwalnia radę od ich rozstrzygania. 
Do dnia dzisiejszego nie zgłoszono zastrzeżeń lub poprawek.  
Wobec braku głosu sprzeciwu, Przewodniczący Rady stwierdził, że rada powiatu przyjęła 
protokół nr I/18 z dnia 22 listopada 2018 r. 
 
5. Sprawozdanie Zarządu Powiatu we Włocławku z jego działalności w okresie od dnia   
23 listopada 2018 roku do dnia 5 grudnia 2018 roku. Sprawozdanie Starosty 
Włocławskiego z działalności Zarządu Powiatu za okres od dnia 6 grudnia 2018 roku do 
dnia sesji.     
 
Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z art. 12 pkt 4 ustawy o samorządzie 
powiatowym oraz § 69 Statutu Powiatu – Rada Powiatu rozpatruje sprawozdanie z wykonania 
uchwał rady i jego działalności między sesjami oraz  sprawozdanie starosty z działalności 
zarządu od dnia przekazania radzie sprawozdania zarządu z wykonania uchwał rady i jego 
działalności pomiędzy sesjami do dnia sesji. Radni otrzymali sprawozdanie Zarządu Powiatu 
z jego działalności za okres od dnia 23 listopada 2018 r. do dnia 5 grudnia 2018 r., 
zawierające informację z posiedzenia z dnia 29 listopada 2018 r.  
W dniu dzisiejszych obrad radni otrzymali, sprawozdanie Starosty z działalności zarządu 
powiatu od dnia 6 grudnia 2018 roku do dnia sesji, zawierające informację z dnia 6, 12 i 14 
grudnia 2018 r.  
Przewodniczący Rady ogłosił przerwę– celem zapoznania się ze sprawozdaniem starosty. 
Po przewie Przewodniczący Rady wznowił obrady i zapytał radnych, czy są pytania, uwagi 
do przedstawionego sprawozdania?  
Wobec braku głosu sprzeciwu, Przewodniczący Rady  stwierdził, że Rada Powiatu we 
Włocławku w dniu 14 grudnia 2018 r. przyjęła Sprawozdanie Zarządu Powiatu we 
Włocławku z jego działalności w okresie od dnia  23 listopada 2018 roku do dnia 5 grudnia 
2018 roku. Sprawozdanie Starosty Włocławskiego z działalności Zarządu Powiatu za okres 
od dnia 6 grudnia 2018 roku do dnia sesji.     
Sprawozdanie Zarządu Powiatu we Włocławku z jego działalności w okresie od dnia  23 
listopada 2018 roku do dnia 5 grudnia 2018 roku stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 
protokołu. 
 Sprawozdanie Starosty Włocławskiego z działalności Zarządu Powiatu za okres od dnia 6 
grudnia 2018 roku do dnia sesji. stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.      
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6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia „Rocznego programu 
współpracy Powiatu Włocławskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, 
których cele statutowe obejmują prowadzenie działalności pożytku publicznego na 2019 
rok”.   
 
Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały dotyczy uchwalenia na rok 2019 
programu współpracy Powiatu Włocławskiego z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami, których cele statutowe obejmują prowadzenie działalności pożytku publicznego. 
Do projektu uchwały dołączony jest załącznik zawierający postanowienia zawarte w dwunastu 
rozdziałach. Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Jednocześnie poinformował, iż Starosta lub wyznaczona przez niego osoba ustosunkuje się do 
ewentualnych głosów w dyskusji i udzieli odpowiedzi na pytania.  
Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos? 
Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poprosił przed rozpoczęciem 
procedury głosowania o uzupełnienie paragrafu 3 projektu uchwały, gdzie jest mowa 
o wejściu w życie uchwały daty – 14 grudnia 2018 r.  
Przewodniczący Rady zapytał radnych, kto jest za podjęciem uchwały i przeprowadził 
procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-20 
przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
1 osoba nie brała udziału w głosowaniu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 14 grudnia 2018 r. w sprawie uchwalenia „Rocznego 
programu współpracy Powiatu Włocławskiego z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami, których cele statutowe obejmują prowadzenie działalności pożytku publicznego 
na 2019 rok” została podjęta.  
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie uchwalenia „Rocznego programu 
współpracy Powiatu Włocławskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, 
których cele statutowe obejmują prowadzenie działalności pożytku publicznego na 2019 rok” 
stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.      
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 14 grudnia 2018 r. w sprawie uchwalenia 
„Rocznego programu współpracy Powiatu Włocławskiego z organizacjami pozarządowymi 
oraz podmiotami, których cele statutowe obejmują prowadzenie działalności pożytku 
publicznego na 2019 rok” stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.      
Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  
 
7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu we 
Włocławku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Włocławskiego na lata 2018 – 2026 wraz z autopoprawką (tekst jednolity).  
 
Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały dotyczy zmian w załączniku nr 1 
i nr 2. W dniu dzisiejszych obrad radni otrzymali autopoprawkę do projektu uchwały wraz 
z  tekstem jednolitym.  Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Jednocześnie poinformował, iż na sesji obecna jest Skarbnik Powiatu, która ustosunkuje się 
do głosów w dyskusji i udzieli odpowiedzi na pytania. 
Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos? 
Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady przed rozpoczęciem procedury 
głosowania poprosił  o uzupełnienie paragrafu 3 projektu uchwały, gdzie jest mowa o wejściu 
w życie uchwały daty – 14 grudnia 2018 r.  



 5

Przewodniczący Rady poprosił  również o uzupełnienie daty 14 grudnia 2018 r. 
w uzasadnieniu. 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za podjęciem uchwały wraz z autopoprawką 
i zgłoszoną poprawką i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-20 
przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 14 grudnia 2018 r. w sprawie zmiany uchwały Rady 
Powiatu we Włocławku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Włocławskiego na lata 2018 – 2026 została podjęta.  
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku  w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu we 
Włocławku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Włocławskiego na lata 2018 – 2026 stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 14 grudnia 2018 r. w sprawie zmiany uchwały 
Rady Powiatu we Włocławku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Włocławskiego na lata 2018 – 2026 stanowi załącznik nr 12 do niniejszego 
protokołu. 
Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.  
 
8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu we 
Włocławku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2018 wraz z 
autopoprawką (tekst jednolity).   
 
Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały dotyczy zmian w planie dochodów 
i wydatków na wnioski dysponentów środków budżetowych.  W dniu dzisiejszych obrad 
radni otrzymali autopoprawkę wraz z tekstem jednolitym.  Przewodniczący Rady otworzył 
dyskusję nad projektem uchwały. Jednocześnie poinformował, iż na sesji obecna jest Skarbnik 
Powiatu, która ustosunkuje się do głosów w dyskusji i udzieli odpowiedzi na pytania. 
Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos? 
Wobec braku głosów  w dyskusji, Przewodniczący Rady przed rozpoczęciem procedury 
głosowania poprosił o uzupełnienie paragrafu 3 projektu uchwały, gdzie jest mowa o wejściu 
w życie uchwały daty – 14 grudnia 2018 r.  
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za podjęciem uchwały wraz z autopoprawką 
i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-20 
przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
1 osoba nie brała udziału w głosowaniu 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady  stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 14 grudnia 2018 r. w sprawie w sprawie zmiany uchwały 
Rady Powiatu we Włocławku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 
2018 została podjęta.  
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie w sprawie zmiany uchwały Rady 
Powiatu we Włocławku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2018 
stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 14 grudnia 2018 r. w sprawie w sprawie 
zmiany uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 
Włocławskiego na rok 2018 stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.  
Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu.  
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9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia opłat za usuwanie 
i przechowywanie pojazdów usuniętych z dróg położonych na obszarze powiatu 
włocławskiego na parking strzeżony oraz wysokości kosztów powstałych w wyniku 
odstąpienia od usunięcia pojazdu na 2019 r.     
 
Przewodniczący Rady poinformował, że Rada Powiatu w myśl art. 130a ust.6 ustawy Prawo 
o ruchu ustala corocznie w drodze uchwały wysokość opłat za usunięcie i przechowywanie 
usuniętego z drogi pojazdu oraz wysokość kosztów powstałych w razie odstąpienia od 
usunięcia pojazdu. W projekcie uchwały na 2019 rok proponuje się przyjęcie stawek opłat 
w zakresie usuwania i odstąpienia od holowania pojazdów na obszarze Powiatu 
Włocławskiego w oparciu o Umowy z dnia 9 stycznia 2015 r., tj.: Nr 3/2015 i 4/2015, oraz 
przechowywania pojazdów na parkingu strzeżonym stanowiących realne stawki wynikające 
z analizy finansowej. 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
Jednocześnie poinformował, iż Starosta lub wyznaczona przez niego osoba ustosunkuje się do 
ewentualnych głosów w dyskusji i udzieli odpowiedzi na pytania.  
Przewodniczący Rady, czy ktoś chciałby zabrać głos? 
Wobec głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za podjęciem uchwały 
i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-21 
przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 14 grudnia 2018 r. w sprawie ustalenia opłat za usuwanie 
i przechowywanie pojazdów usuniętych z dróg położonych na obszarze powiatu 
włocławskiego na parking strzeżony oraz wysokości kosztów powstałych w wyniku 
odstąpienia od usunięcia pojazdu na 2019 r. została podjęta. 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie ustalenia opłat za usuwanie 
i przechowywanie pojazdów usuniętych z dróg położonych na obszarze powiatu 
włocławskiego na parking strzeżony oraz wysokości kosztów powstałych w wyniku 
odstąpienia od usunięcia pojazdu na 2019 r. stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 14 grudnia 2018 r. w sprawie ustalenia opłat za 
usuwanie i przechowywanie pojazdów usuniętych z dróg położonych na obszarze powiatu 
włocławskiego na parking strzeżony oraz wysokości kosztów powstałych w wyniku 
odstąpienia od usunięcia pojazdu na 2019 r. stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 
Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu.  
 
10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Starosty 
Włocławskiego. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że inicjatorem podjęcia uchwały jest przewodniczący 
rady. Przedłożony projekt uchwały zawiera propozycje ustalenia wynagrodzenia dla Starosty 
Włocławskiego z uwzględnieniem wymogów określonych w Rozporządzeniu Rady 
Ministrów w sprawie wynagradzania pracowników samorządowych z dnia 15 maja 2018 
roku.  
Przewodniczący zaproponował ustalić następujące składniki wynagrodzenia: 
- płaca zasadnicza – 4.800,00 zł 
- dodatek funkcyjny – 2.100,00 zł 
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- dodatek specjalny w kwocie wynoszącej 40% łącznie wynagrodzenia zasadniczego i dodatku 
funkcyjnego -  2.760,00 zł,  
- dodatek za wieloletnią pracę w wysokości 19% wynagrodzenia zasadniczego – 912 zł, przy 
czym od dnia 1 września 2019 r. dodatek będzie wynosił 20%.  
Ogółem wynagrodzenie miesięczne wynosi 10.572,00 zł.  
Jednocześnie poinformował, iż poprzednie składniki wynagrodzenia (za wyjątkiem dodatku 
za wieloletnią pracę) odpowiadają wynagrodzeniu dotychczasowemu starosty. 
Wynagrodzenie poprzedniego starosty wynosiło 10.620,00 zł.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
Przewodniczący Rady, czy ktoś chciałby zabrać głos? 
Wobec głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za podjęciem uchwały 
i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-20 
przeciw-0 
Wstrzymało się-1 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania stwierdzam, że uchwała Rady Powiatu we 
Włocławku z dnia 14 grudnia 2018 r. w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Starosty 
Włocławskiego została podjęta.  
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla 
Starosty Włocławskiego stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. 
uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 14 grudnia 2018 r. w sprawie ustalenia 
wynagrodzenia dla Starosty Włocławskiego stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu. 
Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu. 
 
11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie delegowania radnych do składu Wspólnej 
Komisji Bezpieczeństwa i Porządku dla Miasta Włocławek na prawach powiatu 
i Powiatu Włocławskiego oraz określenia zasad zwrotu członkom i osobom powołanym 
do udziału w jej pracach wydatków rzeczywiście poniesionych w związku z udziałem w 
jej pracach na lata 2018 – 2021.  
 
Przewodniczący Rady poinformował, że w dniu 5 stycznia 2002r. zostało zawarte 
porozumienie pomiędzy Prezydentem Miasta Włocławek a Starostą Włocławskim w sprawie 
utworzenia oraz ustalenia zasad działania Wspólnej Komisji Bezpieczeństwa i Porządku dla 
Miasta Włocławek na prawach powiatu i Powiatu Włocławskiego. Okres kadencji trwa 3 lata. 
W skład komisji wchodzi dwóch radnych delegowanych przez Radę Powiatu.  
Przewodniczący Rady poinformował, iż członkostwo w komisji radnego delegowanego przez 
radę powiatu ustaje zawsze z wygaśnięciem mandatu. Zachodzi zatem  potrzeba uzupełnienia 
składu osobowego do prac w/w Komisji o dwóch radnych delegowanych przez radę powiatu. 
Zgodnie z paragrafem 1 projektu uchwały deleguje się do składu Wspólnej Komisji 
Bezpieczeństwa i Porządku dla Miasta Włocławek i Powiatu Włocławskiego dwóch radnych.  
Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie kandydatów do Wspólnej Komisji. 
Jednocześnie poinformował, iż głosowanie jest jawne a o wyborze decyduje zwykła 
większością głosów.  
Radny Karol Matusiak zgłosił kandydaturę Pana radnego Mariusza Bladoszewskiego. 
Radny Marek Jaskulski zgłosił kandydaturę Pana Tomasza Jezierskiego.  
Przewodniczący Rady zapytał Pana Mariusza Bladoszewskiego - czy wyraża Pan zgodę? 
Radny Mariusz Bladoszewski wyraził zgodę. 
Przewodniczący Rady zapytał Pana Tomasza Jezierskiego – czy wyraża Pan zgodę? 
Radny Tomasz Jezierski wyraził zgodę.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że zostało zgłoszonych 2 kandydatów na dwa miejsca.  
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Przewodniczący Radny wniósł o zamknięcie listy kandydatów.   
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za zamknięciem listy kandydatów i przeprowadził 
procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-21 
przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że lista 
kandydatów została zamknięta. Zostało zgłoszonych 2 kandydatów do Wspólnej Komisji 
Bezpieczeństwa i Porządku dla Miasta Włocławek i Powiatu Włocławskiego.  
Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za tym, aby Pan Mariusz Bladoszewski był delegatem 
do Wspólnej Komisji Bezpieczeństwa i Porządku dla Miasta Włocławek i Powiatu 
Włocławskiego i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-21 
przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za tym, aby Pan Tomasz Jezierski   był delegatem do 
Wspólnej Komisji Bezpieczeństwa i Porządku dla Miasta Włocławek i Powiatu 
Włocławskiego i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-21 
przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu. 
Na podstawie przeprowadzonych głosowań Przewodniczący Rady stwierdził, że delegatami 
rady powiatu  do składu Wspólnej Komisji Bezpieczeństwa i Porządku dla Miasta Włocławek 
i Powiatu Włocławskiego zostali wybrani następujący radni: Mariusz Bladoszewski, Tomasz 
Jezierski. 
Przewodniczący Rady zapytał – czy są uwagi do pozostałej treści projektu uchwały? 
Radni nie wnieśli uwag. 
Przewodniczący Rady poprosił o uzupełnienie paragrafu 5 projektu uchwały, gdzie jest mowa 
o wejściu w życie uchwały daty – 14 grudnia 2018 r.  
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za podjęciem uchwały i przeprowadził procedurę 
głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-20 
przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
1 osoba nie brała udziału w głosowaniu 
Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 14 grudnia 2018 r. w sprawie delegowania radnych do 
składu Wspólnej Komisji Bezpieczeństwa i Porządku dla Miasta Włocławek na prawach 
powiatu i Powiatu Włocławskiego oraz określenia zasad zwrotu członkom i osobom 
powołanym do udziału w jej pracach wydatków rzeczywiście poniesionych w związku 
z udziałem w jej pracach na lata 2018 – 2021 została podjęta.  
Projekt uchwała Rady Powiatu we Włocławku w sprawie delegowania radnych do składu 
Wspólnej Komisji Bezpieczeństwa i Porządku dla Miasta Włocławek na prawach powiatu 
i Powiatu Włocławskiego oraz określenia zasad zwrotu członkom i osobom powołanym do 



 9

udziału w jej pracach wydatków rzeczywiście poniesionych w związku z udziałem w jej 
pracach na lata 2018 – 2021 stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu. 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 14 grudnia 2018 r. w sprawie delegowania 
radnych do składu Wspólnej Komisji Bezpieczeństwa i Porządku dla Miasta Włocławek na 
prawach powiatu i Powiatu Włocławskiego oraz określenia zasad zwrotu członkom i osobom 
powołanym do udziału w jej pracach wydatków rzeczywiście poniesionych w związku z 
udziałem w jej pracach na lata 2018 – 2021 stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu. 
 
12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie desygnowania delegata na Zgromadzenie 
Ogólne Związku Powiatów Polskich.  
 
Przewodniczący Rady poinformował, że Powiat Włocławski na mocy uchwały nr VI/38/99 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 27 stycznia 1999 r. przystąpił do Związku Powiatów 
Polskich. Niniejszą uchwałą desygnuje się Pana Romana Gołębiewskiego – Starostę 
Włocławskiego na delegata Powiatu Włocławskiego na Zgromadzenie Ogólne Związku 
Powiatów Polskich. 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Jednocześnie poinformował, iż Starosta lub wyznaczona przez niego osoba ustosunkuje się do 
ewentualnych głosów w dyskusji i udzieli odpowiedzi na pytania.  
Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos? 
Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady przed rozpoczęciem procedury 
głosowania poprosił o uzupełnienie paragrafu 4 projektu uchwały, gdzie jest mowa o wejściu 
w życie uchwały daty – 14 grudnia 2018 r.  
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za podjęciem uchwały i przeprowadził procedurę 
głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-20 
przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
1 osoba nie brała udziału w głosowaniu 
Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 14 grudnia 2018 r. w sprawie desygnowania delegata na 
Zgromadzenie Ogólne Związku Powiatów Polskich została podjęta.  
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie desygnowania delegata na 
Zgromadzenie Ogólne Związku Powiatów Polskich stanowi załącznik nr 30 do niniejszego 
protokołu. 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 14 grudnia 2018 r. w sprawie desygnowania 
delegata na Zgromadzenie Ogólne Związku Powiatów Polskich stanowi załącznik nr 31 do 
niniejszego protokołu. 
 
13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie upoważnienia Wiceprzewodniczącego 
Rady Powiatu we Włocławku do określania wobec Przewodniczącego Rady zakresu 
i sposobu wykonywania zadań związanych z podróżą służbową. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że inicjatorem podjęcia uchwały jest Przewodniczący 
Rady.  Informuję Państwa, iż Rozporządzenie Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji  
z dnia 31 lipca 2000 r., ustaliło należności z tytułu zwrotów kosztów podróży służbowych 
radnych powiatu. W przypadku radnych powiatu, termin i miejsce wykonywania zadania 
mającego bezpośredni związek z wykonywaniem mandatu oraz miejscowość rozpoczęcia 
i zakończenia podróży służbowej, określa przewodniczący rady powiatu. Natomiast wyżej 
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wymienione czynności, w stosunku do przewodniczącego rady, zgodnie z § 2 ust. 2 w/w 
rozporządzenia – wykonuje wskazany przez radę wiceprzewodniczący rady.   
Niezbędne jest, zatem imienne upoważnienie wiceprzewodniczącego rady powiatu do 
określenia dla przewodniczącego rady w poleceniu wyjazdu służbowego wszystkich 
czynności związanych ze wskazaniem terminu i miejscu wykonywania zadania, miejscowości 
rozpoczęcia i zakończenia podróży służbowej oraz środka transportu właściwego do jej 
odbycia. Uchwała upoważnia wiceprzewodniczącego rady w osobie Pani Jadwigi Zofii 
Błaszkiewicz do wystawienia polecenia wyjazdu służbowego dla przewodniczącego rady 
powiatu a w przypadku jej nieobecności – upoważnia się Panią Annę Sławę Kozłowską. 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos? 
Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za podjęciem 
uchwały i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-21 
przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 14 grudnia 2018 r. w sprawie upoważnienia 
Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu we Włocławku do określania wobec 
Przewodniczącego Rady zakresu i sposobu wykonywania zadań związanych z podróżą 
służbową została podjęta. 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie upoważnienia 
Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu we Włocławku do określania wobec 
Przewodniczącego Rady zakresu i sposobu wykonywania zadań związanych z podróżą 
służbową stanowi załącznik nr 32 do niniejszego protokołu. 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 14 grudnia 2018 r. w sprawie upoważnienia 
Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu we Włocławku do określania wobec 
Przewodniczącego Rady zakresu i sposobu wykonywania zadań związanych z podróżą 
służbową stanowi załącznik nr 33 do niniejszego protokołu. 
Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 34 do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady ogłosił przerwę.  
Po przewie Przewodniczący Rady wznowił obrady. 
 
14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania stałych komisji rady. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że inicjatorem podjęcia uchwały jest przewodniczący 
rady.  
Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie powołania stałych komisji Rady Powiatu we 
Włocławku, który jest wypełnieniem art. 17 ust. 1 ustawy o samorządzie powiatowym oraz § 
44 ust.1 Statutu Powiatu Włocławskiego, dające Radzie Powiatu uprawnienie do 
powoływania stałych komisji.  
Komisje podlegają Radzie Powiatu w całym zakresie swojej działalności i jedynie ona może 
udzielać wiążących dyspozycji dotyczących kierunków i sposobów działania. Ustawodawca 
pozostawił do uznania Radzie Powiatu powołanie komisji, ustalenie ich liczby i rodzaju, 
przedmiotu działania i składu osobowego, a także uregulowania zasad i trybu działania 
komisji.  
Proponowany projekt uchwały zakłada powołanie przez Radę Powiatu ośmiu stałych komisji, 
których hasłowy zakres działania zawiera treść projektu uchwały, a mianowicie: 

1) Komisji Rewizyjnej  
2) Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 
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3) Komisji Budżetu i Finansów; 
4) Komisji Edukacji, Kultury i Sportu  
5) Komisji Infrastruktury i Rozwoju  
6) Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska  
7) Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 
8) Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

Powołanie ośmiu komisji stałych w pełni wyczerpuje potrzeby Rady Powiatu w zakresie 
analizy zadań i tematyki przewidzianej dla Rady w ustawach i Statucie Powiatu. Powołanie 
proponowanych stałych komisji spowoduje lepsze funkcjonowanie procesu 
uchwałodawczego.  
Przewodniczący Rady poprosił o dodanie w podstawie prawnej  projektu uchwały, gdzie są 
przywołane przepisy Statutu Powiatu paragrafu przed liczbą 44.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos? 
Wobec braku głosów w dyskusji, to kto radnych jest za podjęciem uchwały wraz ze zgłoszoną 
poprawką i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-21 
przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 14 grudnia 2018 roku w sprawie powołania stałych 
komisji Rady Powiatu we Włocławku została podjęta.  
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie powołania stałych komisji Rady 
Powiatu we Włocławku stanowi załącznik nr 35 do niniejszego protokołu. 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 14 grudnia 2018 roku w sprawie powołania 
stałych komisji Rady Powiatu we Włocławku stanowi załącznik nr 36 do niniejszego 
protokołu. 
Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 37 do niniejszego protokołu. 
 
15. Wybór Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego i jej 
przewodniczącego.  
 
Przewodniczący Rady poinformował, że inicjatorem podjęcia uchwały jest Przewodniczący 
Rady.   
Zgodnie z podjętą uchwałą dotyczącą powołania stałych komisji rady, został ustalony 
pięcioosobowy skład Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego.  
Zgodnie z paragrafem 43 ust. 1 Statutu Powiatu Włocławskiego  przewodniczącego Komisji 
wybiera rada.  Przewodniczący Rady poinformował, iż głosowanie jest jawne i odbywa się 
zwykłą większością głosów.  
Przewodniczący Rady poprosił o zgłoszenie kandydata/ów z grona radnych na 
Przewodniczącego Komisji.  
Przewodniczący Rady zaproponował kandydaturę Pana Mariusza Bladoszewskiego. 
Przewodniczący Rady zapytał Pana Mariusza Bladoszewskiego – czy wyraża Pan zgodę? 
Radny Mariusz Bladoszewski wyraził zgodę.  
Przewodniczący Rady zapytał, czy są inne kandydatury? 
Innych kandydatów nie było.  Przewodniczący Rady wniósł o zamknięcie listy kandydatów 
na funkcję Przewodniczącego Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku 
Publicznego.  
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za zamknięciem listy kandydatów na funkcję 
Przewodniczącego Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 
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i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-19 
przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
2 osoby nie brały udziału w  głosowaniu 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że lista 
kandydatów na Przewodniczącego Komisji  Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku 
Publicznego została zamknięta. 
Został zgłoszony 1 kandydat.   
Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 38 do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady przeszedł do przegłosowania kandydata na Przewodniczącego Komisji 
Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego.  
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest, kto jest za wyborem Pana  Mariusza Bladoszewskiego 
na funkcję Przewodniczącego Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku 
Publicznego i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-19 
przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził wybór  Pana 
Mariusza Bladoszewskiego na funkcję Przewodniczącego Komisji Administracji, 
Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego.   
Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 39 do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady przeszedł do wyboru członków Komisji Administracji, 
Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego.  
Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie kandydatów na członków Komisji Administracji, 
Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego. 
Przewodniczący Rady przypomniał, że po wyborze przewodniczącego komisji, rada wybiera 
4 członków Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego.  
Przewodniczący Rady zaproponował kandydaturę Pana Marka Jaskulskiego. 
Przewodniczący Rady zapytał Pana Marka Jaskulskiego - czy wyraża Pan zgodę? 
Przewodniczący Rady zaproponował kandydaturę Pana Jacka Jabłońskiego. 
Przewodniczący Rady zapytał Pana Jacka Jabłońskiego - czy wyraża Pan zgodę? 
Radny Jacek Jabłoński wyraził zgodę.  
Przewodniczący Rady zaproponował kandydaturę Pana Tomasza Jezierskiego. 
Przewodniczący Rady zapytał Pana Tomasza Jezierskiego - czy wyraża Pan zgodę? 
Radny Tomasz Jezierski wyraził zgodę.  
Przewodniczący Rady zaproponował kandydaturę Pani Jadwigi Błaszkiewicz. 
Przewodniczący Rady zapytał Panią Jadwigę Błaszkiewicz - czy wyraża Pan zgodę? 
Radna Jadwiga Błaszkiewicz wyraziła zgodę.  
Przewodniczący Rady zapytał, czy są jeszcze inne propozycje?  
Wobec braku innych propozycji Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za zamknięciem listy 
kandydatów na członków Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 
i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-20 
przeciw-0 
Wstrzymało się-0 

1 osoba nie brała udziału w głosowaniu 
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Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że lista 
kandydatów na członków  Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 
została zamknięta.  
Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 40 do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady stwierdził, iż na członków Komisji Administracji, Bezpieczeństwa 
i Porządku Publicznego zostało zgłoszonych 4 kandydatów.   
Przewodniczący Rady, przeszedł do przegłosowania poszczególnych kandydatów na 
członków Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego według kolejności 
zgłoszeń.   
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za wyborem Pana Marka Jaskulskiego na  członka 
Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego i przeprowadził procedurę 
głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-20 
przeciw-0 
Wstrzymało się-0 

2 osoba nie brała udziału w głosowaniu 
Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 41 do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za wyborem Pana Jacka Jabłońskiego na  członka 
Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego i przeprowadził procedurę 
głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-20 
przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
1  osoba nie brała udziału w głosowaniu 
Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 42 do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za wyborem Pana Tomasza Jezierskiego na  członka 
Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego i przeprowadził procedurę 
głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-20 
przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
1osoba nie brała udziału w głosowaniu 
Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 43 do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za wyborem Pani Jadwigi Błaszkiewicz na  członka 
Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego i przeprowadził procedurę 
głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-20 
przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
1 osoba nie brała udziału w głosowaniu 
Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 44 do niniejszego protokołu 
 
Na podstawie przeprowadzonych głosowań Przewodniczący Rady stwierdził wybór:  
1) Pana Marka Jaskulskiego  na  członka Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku 
Publicznego 
2) Pana Jacka Jabłońskiego na  członka Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku 
Publicznego 
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3) Pana Tomasza Jezierskiego na  członka Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku 
Publicznego 
4) Pani Jadwigi Błaszkiewicz na  członka Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku 
Publicznego. 
Przewodniczący Rady poinformował, iż zgodnie z § 43 ust. 2 Statutu Powiatu Włocławskiego 
– Wiceprzewodniczącego Komisji wybierają radni będący członkami komisji.  Zgodnie zaś 
z § 43 ust. 3 Statutu Powiatu Włocławskiego Komisja może powołać sekretarza komisji. 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za podjęciem treści uchwały i przeprowadził 
procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-20 
przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania  Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała  
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 14 grudnia 2018 r. w sprawie wyboru Komisji 
Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego i jej przewodniczącego została 
podjęta.  
Projekt uchwały  Rady Powiatu we Włocławku w sprawie wyboru Komisji Administracji, 
Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego i jej przewodniczącego stanowi załącznik nr 45 do 
niniejszego protokołu. 
Uchwała  Rady Powiatu we Włocławku z dnia 14 grudnia 2018 r. w sprawie wyboru Komisji 
Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego i jej przewodniczącego stanowi 
załącznik nr 46 do niniejszego protokołu. 
Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 47 do niniejszego protokołu 
 
16. Wybór Komisji Budżetu i Finansów i jej przewodniczącego.  
 
Przewodniczący Rady poinformował, że inicjatorem podjęcia uchwały jest Przewodniczący 
Rady.  Zgodnie z podjętą uchwałą dotyczącą powołania stałych komisji rady,  został ustalony 
siedmioosobowy skład Komisji Budżetu i Finansów.  
Zgodnie z paragrafem 43 ust. 1 Statutu Powiatu Włocławskiego przewodniczącego Komisji 
wybiera rada.   
Przewodniczący Rady poinformował, że poinformował,  iż głosowanie jest jawne i odbywa 
się zwykłą większością głosów.  
Przewodniczący Rady poprosił o zgłoszenie kandydatów z grona radnych na 
Przewodniczącego Komisji.  
Przewodniczący Rady zgłosił kandydaturę Pana Włodzimierza Bogdana Kaczmarka. 
Przewodniczący Rady zapytał Pana Włodzimierza Bogdana Kaczmarka – czy wyraża Pan 
zgodę? 
Pan Włodzimierz Bogdan Kaczmarek wyraził zgodę.  
Przewodniczący Rady zapytał, czy są inne kandydatury? 
Wobec braku innych kandydatów, Przewodniczący Rady wniósł o zamknięcie listy 
kandydatów na Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów.  
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za zamknięciem listy kandydatów na 
Przewodniczącego Komisji i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
 Za-21 
przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że lista 
kandydatów do komisji Budżetu i Finansów została zamknięta. 
Został zgłoszony 1 kandydat.   
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Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 48 do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady przeszedł  do głosowania poszczególnych kandydatów / kandydata na 
Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów. 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za wyborem Pana Włodzimierza Bogdana Kaczmarka 
na funkcję Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów i przeprowadził procedurę 
głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-21 
przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził wybór Pana 
Włodzimierza Bogdana Kaczmarka na funkcję Przewodniczącego Komisji Budżetu 
i Finansów.   
Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 49 do niniejszego protokołu 
 
Przewodniczący Rady przeszedł do wyboru członków Komisji Budżetu i Finansów.  
Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie kandydatów na członków Komisji Budżetu 
i Finansów. 
Przewodniczący Rady przypomniał, że po wyborze przewodniczącego rada wybiera 6 
członków Komisji Budżetu i Finansów.  
Przewodniczący Rady zgłosił kandydaturę Pana Kazimierza Kacy. Przewodniczący Rady 
zapytał Pana Kazimierza Kacę - czy wyraża Pan zgodę? 
Radny Kazimierz Kaca wyraził zgodę.  
Przewodniczący Rady zgłosił kandydaturę Pana Mariusza Bladoszewskiego.  
Przewodniczący Rady zapytał Pana Mariusza Bladoszewskiego - czy wyraża Pan zgodę? 
Radny Mariusz Bladoszewski wyraził zgodę.  
Przewodniczący Rady zgłosił kandydaturę Pana Wojciecha Zawidzkiego.  
Przewodniczący Rady zapytał Pana Wojciecha Zawidzkiego - czy wyraża Pan zgodę? 
Radny Wojciech Zawidzki wyraził zgodę.  
Przewodniczący Rady zgłosił kandydaturę Pana Romana Gołębiewskiego.  
Przewodniczący Rady zapytał Pana Romana Gołębiewskiego - czy wyraża Pan zgodę? 
Radny Roman Gołębiewski wyraził zgodę.  
Przewodniczący Rady zgłosił kandydaturę Pana Grzegorza Śledzińskiego.  
Przewodniczący Rady zapytał Pana Grzegorza Śledzińskiego - czy wyraża Pan zgodę? 
Radny Grzegorz Śledziński wyraził zgodę.  
Przewodniczący Rady zgłosił swoją kandydaturę.  
Przewodniczący Rady Zygmunt Wierzowiecki wyraził zgodę.  
Przewodniczący Rady zapytał, czy są jeszcze inne propozycje? Innych propozycji nie było.  
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za zamknięciem listy kandydatów na członków 
Komisji Budżetu i Finansów i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-20 
przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
1 osoba nie brała udziału w głosowaniu 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że lista 
kandydatów na członków Komisji Budżetu i Finansów została zamknięta.  
Przewodniczący Rady stwierdził, iż do Komisji Budżetu i Finansów zostało zgłoszonych 6 
kandydatów.   
Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 50 do niniejszego protokołu 
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Przewodniczący Rady  przeszedł do przegłosowania poszczególnych kandydatów na członka 
Komisji Budżetu i Finansów według kolejności zgłoszeń.   
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest wyborem Pana Kazimierza Kacy na  członka Komisji 
Budżetu i Finansów i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
 Za-20 
przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
1 osoba nie brała udziału w głosowaniu 
Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 51 do niniejszego protokołu 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest wyborem Pana Mariusza Bladoszewskiego na  członka 
Komisji Budżetu i Finansów i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
 Za-20 
przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
1 osoba nie brała udziału w głosowaniu 
Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 52 do niniejszego protokołu 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest wyborem Pana Wojciecha Zawidzkiego na  członka 
Komisji Budżetu i Finansów i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
 Za-20 
przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
1 osoba nie brała udziału w głosowaniu 
Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 53 do niniejszego protokołu 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest wyborem Pana Romana Gołębiewskiego na  członka 
Komisji Budżetu i Finansów i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
 Za-20 
przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
1 osoba nie brała udziału w głosowaniu 
Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 54 do niniejszego protokołu 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest wyborem Pana Grzegorza Śledzińskiego na  członka 
Komisji Budżetu i Finansów i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
 Za-21 
przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 55 do niniejszego protokołu 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest wyborem Pana Zygmunta Wierzowieckiego na  
członka Komisji Budżetu i Finansów i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
 Za-20 
przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
1 osoba nie brała udziału w głosowaniu 
Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 56 do niniejszego protokołu 
 
Na podstawie przeprowadzonych głosowań Przewodniczący Rady stwierdził wybór: 
1 ) Pana Kazimierza Kacę na członka Komisji Budżetu i Finansów; 
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2 ) Pana Mariusza Bladoszewskiego na członka Komisji Budżetu i Finansów; 
3 ) Pana Wojciecha Zawidzkiego  na członka Komisji Budżetu i Finansów; 
4 ) Pana Romana Gołębiewskiego na członka Komisji Budżetu i Finansów; 
5 ) Pana Grzegorza Śledzińskiego na członka Komisji Budżetu i Finansów; 
6 ) Pana Zygmunta Wierzowieckiego na członka Komisji Budżetu i Finansów. 
Przewodniczący Rady poinformował, iż zgodnie z § 43 ust.2 Statutu Powiatu Włocławskiego 
– Wiceprzewodniczącego Komisji wybierają radni będący członkami komisji. Zgodnie zaś 
z § 43 ust. 3 Statutu Powiatu Włocławskiego Komisja może powołać sekretarza komisji. 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za podjęciem treści uchwały i przeprowadził 
procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
 Za-20 
przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
1 osoba nie brała udziału w głosowaniu 
Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 57 do niniejszego protokołu 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała  
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 14 grudnia 2018 r. w sprawie wyboru Komisji Budżetu 
i Finansów i jej przewodniczącego została podjęta.  
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie wyboru Komisji Budżetu 
i Finansów i jej przewodniczącego stanowi załącznik nr 58 do niniejszego protokołu. 
Uchwała  Rady Powiatu we Włocławku z dnia 14 grudnia 2018 r. w sprawie wyboru Komisji 
Budżetu i Finansów i jej przewodniczącego stanowi załącznik nr 59 do niniejszego protokołu. 
 
17. Wybór Komisji Edukacji, Kultury i Sportu i jej przewodniczącego.  
 
Przewodniczący Rady poinformował, że inicjatorem podjęcia uchwały jest Przewodniczący 
Rady.  Zgodnie z podjętą uchwałą dotyczącą powołania stałych komisji rady, został ustalony 
pięcioosobowy skład Komisji Edukacji, Kultury i Sportu. Zgodnie z paragrafem 43 ust. 1 
przewodniczącego Komisji wybiera rada.  Przewodniczący Rady poinformował, że 
głosowanie jest jawne i odbywa się zwykłą większością głosów.  
Przewodniczący Rady poprosił o zgłoszenie kandydata/ów z grona radnych na 
Przewodniczącego Komisji Edukacji, Kultury i Sportu.  
Przewodniczący Rady zaproponował kandydaturę Pana Karola Matusiaka. 
Przewodniczący Rady zapytał, Pana Karola Matusiaka – czy wyraża Pan zgodę? 
Radny Karol Matusiak wyraził zgodę.  
Przewodniczący Rady zapytał, czy są inne kandydatury? 
Wobec braku innych kandydatur Przewodniczący Rady wniósł o zamknięcie listy 
kandydatów na Przewodniczącego Komisji Edukacji, Kultury i Sportu.    
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za zamknięciem listy kandydatów na 
Przewodniczącego Komisji i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
 Za-21 
przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że lista 
kandydatów do komisji Edukacji, Kultury i Sportu  została zamknięta. 
Został zgłoszony 1 kandydat.   
Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 60 do niniejszego protokołu 
Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania kandydata na Przewodniczącego Komisji 
Edukacji, Kultury i Sportu według kolejności zgłoszeń.  
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za wyborem Pana Karola Matusiaka na funkcję 
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Przewodniczącego Komisji Edukacji, Kultury i Sportu i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
 Za-21 
przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził  wybór Pana 
Karola Matusiaka na funkcję Przewodniczącego Komisji Edukacji, Kultury i Sportu.   
Przewodniczący Rady przeszedł do wyboru członków Komisji Edukacji, Kultury i Sportu.  
Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie kandydatów na członków Komisji Edukacji, 
Kultury i Sportu.    
Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 61 do niniejszego protokołu 
Przewodniczący Rady przypomniał, że po wyborze przewodniczącego rada wybiera 4 
członków Komisji Edukacji, Kultury i Sportu.  
Przewodniczący Rady zgłosił kandydaturę Pana Dawida Dalmanna. 
Przewodniczący Rady zapytał Pana Dawida Dalmanna- czy wyraża Pan zgodę? 
Radny Dawid Dalmann wyraził zgodę.  
Przewodniczący Rady zgłosił kandydaturę Pana Jacka Jabłońskiego. 
Przewodniczący Rady zapytał Pana Jacka Jabłońskiego- czy wyraża Pan zgodę? 
Radny Jacek Jabłoński wyraził zgodę. 
Przewodniczący Rady zgłosił kandydaturę Pana Wojciecha Rudzińskiego. 
Przewodniczący Rady zapytał Pana Wojciecha Rudzińskiego- czy wyraża Pan zgodę? 
Radny Wojciech Rudziński wyraził zgodę. 
Przewodniczący Rady zgłosił kandydaturę Pana Jerzego Pawłowskiego. 
Przewodniczący Rady zapytał Pana Jerzego Pawłowskiego- czy wyraża Pan zgodę? 
Radny Jerzy Pawłowski wyraził zgodę. 
Przewodniczący Rady zapytał, czy są jeszcze inne propozycje? Wobec braku propozycji, 
Przewodniczący Rady zapytał,  kto jest za zamknięciem listy kandydatów na członków 
Komisji Edukacji, Kultury i Sportu i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
 Za-21 
przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że lista 
kandydatów na członków Komisji Edukacji, Kultury i Sportu  została zamknięta.  
Przewodniczący Rady stwierdził, iż do Komisji Edukacji, Kultury i Sportu zostało 
zgłoszonych 4 kandydatów.   
Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 62 do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady  przeszedł do głosowania poszczególnych kandydatów na członków 
Komisji Edukacji, Kultury i Sportu według kolejności zgłoszeń.   
Przewodniczący Rady  zapytał, kto jest za wyborem Pana Dawida Dalmanna  na  członka 
Komisji Edukacji, Kultury i Sportu i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
 Za-21 
przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 63 do niniejszego protokołu 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za wyborem Pana Jacka Jabłońskiego  na  członka 
Komisji Edukacji, Kultury i Sportu i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-21 
przeciw-0 
Wstrzymało się-0 



 19

Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 64 do niniejszego protokołu 
Przewodniczący Rady  zapytał, kto jest za wyborem Pana Wojciecha Rudzińskiego  na  
członka Komisji Edukacji, Kultury i Sportu i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
 Za-21 
przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 65 do niniejszego protokołu 
Przewodniczący Rady  zapytał, kto jest za wyborem Pana Jerzego Pawłowskiego  na  członka 
Komisji Edukacji, Kultury i Sportu i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-21 
przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 66 do niniejszego protokołu 
Na podstawie przeprowadzonych głosowań  Przewodniczący Rady stwierdził wybór: 
1) Pana  Dawida Dalmanna na  członka Komisji Edukacji, Kultury i Sportu;     
2) Pana Jacka Jabłońskiego na  członka Komisji Edukacji, Kultury i Sportu; 
3) Pana Wojciecha Rudzińskiego na  członka Komisji Edukacji, Kultury i Sportu; 
4) Pana Jerzego Pawłowskiego  na członka Komisji Edukacji, Kultury i Sportu; 
Przewodniczący Rady poinformował, iż zgodnie z § 43 ust.2 Statutu Powiatu Włocławskiego 
– Wiceprzewodniczącego Komisji wybierają radni będący członkami komisji.  Zgodnie zaś 
z § 43 ust. 3 Statutu Powiatu Włocławskiego Komisja może powołać sekretarza komisji. 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za podjęciem treści uchwały i przeprowadził 
procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
 Za-21 
przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 67 do niniejszego protokołu. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała  
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 14 grudnia 2018 r. w sprawie wyboru Komisji Edukacji, 
Kultury i Sportu i jej przewodniczącego została podjęta.  
Projekt uchwały  Rady Powiatu we Włocławku w sprawie wyboru Komisji Edukacji, Kultury 
i Sportu i jej przewodniczącego stanowi załącznik nr 68 do niniejszego protokołu. 
Uchwała  Rady Powiatu we Włocławku z dnia 14 grudnia 2018 r. w sprawie wyboru Komisji 
Edukacji, Kultury i Sportu i jej przewodniczącego stanowi załącznik nr 69 do niniejszego 
protokołu. 
 
18. Wybór Komisji Infrastruktury i Rozwoju i jej przewodniczącego.  
 
Przewodniczący Rady poinformował, że inicjatorem podjęcia uchwały jest Przewodniczący 
Rady. Zgodnie z podjętą uchwałą dotyczącą powołania stałych komisji rady, został ustalony 
pięcioosobowy skład Komisji Infrastruktury i Rozwoju. 
Zgodnie z paragrafem 43 ust. 1 Statutu Powiatu Włocławskiego przewodniczącego Komisji 
wybiera Rada.   
Przewodniczący Rady poinformował, iż głosowanie jest jawne i odbywa się zwykłą 
większością głosów.  
Przewodniczący Rady poprosił o zgłoszenie kandydata/ów z grona radnych na 
Przewodniczącego Komisji.  
Przewodniczący Rady zgłosił kandydaturę Pana Bogdana Domżalskiego. 
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Przewodniczący Rady zapytał Pana Bogdana Domżlaskiego – czy wyraża Pan zgodę? 
Przewodniczący Rady zapytał, czy są inne kandydatury? 
Wobec braku innych kandydatur Przewodniczący Rady wniósł o zamknięcie listy 
kandydatów na Przewodniczącego Komisji Infrastruktury i Rozwoju..  
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za zamknięciem listy kandydatów na 
Przewodniczącego Komisji Infrastruktury i Rozwoju i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
 Za-21 
przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że lista 
kandydatów na Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Rozwoju została zamknięta. 
Został zgłoszony 1 kandydat.   
Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 68 do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania kandydata na Przewodniczącego Komisji 
Infrastruktury i Rozwoju według kolejności zgłoszeń.  
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za wyborem Pana Bogdana Domżalskiego na funkcję 
Przewodniczącego Komisji Infrastruktury i Rozwoju i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-21 
przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady  stwierdził wybór Pana 
Bogdana Domżalskiego na funkcję Przewodniczącego Komisji Infrastruktury i Rozwoju.   
Przewodniczący Rady przeszedł do wyboru członków Komisji Infrastruktury i Rozwoju.    
Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie kandydatów na członków Komisji Infrastruktury 
i Rozwoju. 
Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 69 do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady przypomniał, że po wyborze przewodniczącego rada wybiera 4 
członków Komisji Infrastruktury i Rozwoju. 
Przewodniczący Rady zaproponował kandydaturę Pani Anny Kozłowskiej. Przewodniczący 
Rady zapytał Panią Annę Kozłowską - czy wyraża Pani zgodę? 
Radna Anna Kozłowska wyraziła zgodę.  
Przewodniczący Rady zaproponował kandydaturę Pana Jana Ambrożewicza. Przewodniczący 
Rady zapytał Pana Jana Ambrożewicza- czy wyraża Pan zgodę? 
Radny Jan Ambrożewicz wyraził zgodę.  
Przewodniczący Rady zaproponował kandydaturę Pana Kazimierza Kacę. Przewodniczący 
Rady zapytał Pana Kazimierza Kacę- czy wyraża Pan zgodę? 
Radny Kazimierz Kaca wyraził zgodę.  
Przewodniczący Rady zaproponował kandydaturę Pana Wojciecha Zawidzkiego. 
Przewodniczący Rady zapytał Pana Wojciecha Zawidzkiego- czy wyraża Pan zgodę? 
Radny Wojciech Zawidzki wyraził zgodę.  
Przewodniczący Rady zapytał, czy są jeszcze inne propozycje?  
Wobec braku innych kandydatur Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za zamknięciem listy 
kandydatów na członków Komisji Infrastruktury i Rozwoju i przeprowadził procedurę 
głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-21 
przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
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Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że lista 
kandydatów na członków Komisji Infrastruktury i Rozwoju została zamknięta.  
Przewodniczący Rady stwierdził, iż na członków Komisji Infrastruktury i Rozwoju zostało 
zgłoszonych 4 kandydatów.    
Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 70 do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania poszczególnych kandydatów na członków 
Komisji Infrastruktury i Rozwoju według kolejności zgłoszeń.   
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za wyborem Pani Anny Kozłowskiej na  członka 
Komisji Infrastruktury i Rozwoju i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-21 
przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 71 do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za wyborem Pana Jana Ambrożewicza na  członka 
Komisji Infrastruktury i Rozwoju i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-21 
przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 72 do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za wyborem Pana Kazimierz Kacy na  członka 
Komisji Infrastruktury i Rozwoju i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-21 
przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 73 do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za wyborem Pana Wojciecha Zawidzkiego  na  
członka Komisji Infrastruktury i Rozwoju i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-21 
przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 74 do niniejszego protokołu. 
Na podstawie przeprowadzonych głosowań Przewodniczący Rady stwierdził wybór: 
1) Pani Anny Kozłowskiej na członka Komisji Infrastruktury i Rozwoju; 
2) Pana Jana Ambrożewicza na członka Komisji Infrastruktury i Rozwoju; 
3) Pana Kazimierza Kacę na członka Komisji Infrastruktury i Rozwoju; 
4) Pana Wojciecha Zawidzkiego  na członka Komisji Infrastruktury i Rozwoju. 
Jednocześnie Przewodniczący Rady poinformował, iż zgodnie z § 43 ust. 2 Statutu Powiatu 
Włocławskiego – Wiceprzewodniczącego Komisji wybierają radni będący członkami komisji. 
Zgodnie zaś z 43 ust. 3 Statutu Powiatu – Komisja może powołać sekretarza komisji.  
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za podjęciem treści uchwały i przeprowadził 
procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-21 
przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 75 do niniejszego protokołu. 
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Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała  
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 14 grudnia 2018 r. w sprawie wyboru Komisji 
Infrastruktury i Rozwoju  i jej przewodniczącego została podjęta.  
Projekt uchwały  Rady Powiatu we Włocławku w sprawie wyboru Komisji Infrastruktury 
i Rozwoju  i jej przewodniczącego stanowi załącznik nr  76 do niniejszego protokołu. 
Uchwała  Rady Powiatu we Włocławku z dnia 14 grudnia 2018 r. w sprawie wyboru Komisji 
Infrastruktury i Rozwoju  i jej przewodniczącego stanowi załącznik nr 77 do niniejszego 
protokołu. 
 

19. Wybór Komisji Rewizyjnej i jej przewodniczącego.  
 
Przewodniczący Rady poinformował, że inicjatorem podjęcia uchwały jest Przewodniczący 
Rady. Zgodnie z zapisem art. 16 ust. 2 ustawy o samorządzie powiatowym w skład Komisji 
Rewizyjnej wchodzą radni, w tym przedstawiciele wszystkich klubów,  z wyjątkiem radnych, 
którzy pełnią funkcję Przewodniczącego Rady, Wiceprzewodniczącego Rady oraz Radnych 
będących Członkami Zarządu Powiatu.   Zgodnie z podjętą uchwałą dotyczącą powołania 
stałych komisji rady, został ustalony pięcioosobowy skład Komisji Rewizyjnej.  
W myśl paragrafu 1 projektu uchwały należy dokonać wyboru na funkcję Przewodniczącego 
Komisji a następnie na członków komisji.  
Jednocześnie poinformował, iż głosowanie jest jawne i odbywa się zwykłą większością 
głosów.  Zgodnie z paragrafem 53 ust. 2 przewodniczącego Komisji Rewizyjnej wybiera 
Rada.  
Przewodniczący Rady poprosił zgłoszenie kandydata/ów na funkcję Przewodniczącego 
Komisji Rewizyjnej. Przewodniczący Rady zaproponował kandydaturę Pani Barbary Wałęsy 
– czy wyraża Pani zgodę? 
Radna Barbara Wałęsa wyraziła zgodę. 
Przewodniczący Rady zapytał, czy są inne kandydatury? 
Innych kandydatur nie było. Przewodniczący Rady wniósł o zamknięcie listy kandydatów na 
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za zamknięciem listy kandydatów na 
Przewodniczącego Komisji i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-21 
przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że lista 
kandydatów na Przewodniczącego Komisji  Rewizyjnej została zamknięta. 
Został zgłoszony 1 kandydat.   
Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 78 do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania kandydata (lub poszczególnych kandydatów)  
na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej (w przypadku kilku - według kolejności zgłoszeń).  
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za wyborem Pani Barbary Wałęsy na funkcję 
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej  i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
 Za-19 
przeciw-0 
Wstrzymało się-0 

2 osoby nie brały udziału w głosowaniu 
Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 79 do niniejszego protokołu. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził wybór Pani 
Barbary Wałęsy na funkcję Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.    
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Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie kandydatów na członków Komisji Rewizyjnej. 
Jednocześnie przypomniał, że po wyborze przewodniczącego rada wybiera 4 członków 
Komisji Rewizyjnej.  
Przewodniczący Rady zaproponował kandydaturę Pana Jerzego Pawłowskiego.  
Przewodniczący Rady zapytał Pana Jerzego Pawłowskiego - czy wyraża Pan zgodę? 
Radny Jerzy Pawłowski wyraził zgodę.  
Przewodniczący Rady zaproponował kandydaturę Pana Bogdana Kaczmarka.  
Przewodniczący Rady zapytał Pana Bogdana Kaczmarka - czy wyraża Pan zgodę? 
Radny Bogdan Kaczamrek wyraził zgodę.  
Przewodniczący Rady zaproponował kandydaturę Pani Ewy Kończyńskiej 
Przewodniczący Rady zapytał Pani Ewy Kończyńskiej- czy wyraża Pani zgodę? 
Radna Ewa Kończyńska wyraziła zgodę.  
Przewodniczący Rady zaproponował kandydaturę Pana Karola Matusiaka.  
Przewodniczący Rady zapytał Pana Karola Matusiaka - czy wyraża Pan zgodę? 
Radny Karol Matusiak wyraził zgodę.  
Przewodniczący Rady zapytał, czy są jeszcze inne propozycje?  
Wobec braku innych propozycji Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za zamknięciem listy 
kandydatów na członków Komisji Rewizyjnej i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
 Za-18 
przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
3 osoby nie brały udziału w głosowaniu 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że lista 
kandydatów do Komisji Rewizyjnej została zamknięta.  
Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 80 do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady stwierdził iż na członków Komisji Rewizyjnej zostało zgłoszonych 4 
kandydatów.   
Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania poszczególnych kandydatów na członków 
Komisji Rewizyjnej według kolejności zgłoszeń.   
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za wyborem Pana Jerzego Pawłowskiego  na  członka 
Komisji Rewizyjnej i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
 Za-18 
przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 81 do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za wyborem Pana Włodzimierza Kaczmarka  na  
członka Komisji Rewizyjnej i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-18 
przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 82 do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za wyborem Pani Ewy Kończyńskiej  na  członka 
Komisji Rewizyjnej i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-18 
przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 83 do niniejszego protokołu. 
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Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za wyborem Pana Karola Matusiaka  na członka 
Komisji Rewizyjnej i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-18 
przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 84 do niniejszego protokołu. 
 
Na podstawie przeprowadzonych głosowań Przewodniczący Rady stwierdził wybór: 
1) Pana Jerzego Pawłowskiego na członka Komisji Rewizyjnej; 
2) Pana Włodzimierza Kaczmarka na członka Komisji Rewizyjnej; 
3) Pani Ewy Kończyńskiej na członka Komisji Rewizyjnej; 
4) Pana Karola Matusiaka na członka Komisji Rewizyjnej. 
 
Jednocześnie Przewodniczący Rady poinformował, iż zgodnie z § 53 ust. 3 Statutu Powiatu 
Włocławskiego – wiceprzewodniczącego  i Sekretarza komisji rewizyjnej wybiera Komisja 
Rewizyjna spośród swoich członków.  
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za podjęciem treści uchwały i przeprowadził 
procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-18 
przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 85 do niniejszego protokołu. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała  
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 14 grudnia 2018 r. w sprawie wyboru Komisji 
Rewizyjnej  i jej przewodniczącego została podjęta.  
Projekt uchwały  Rady Powiatu we Włocławku w sprawie wyboru Komisji Rewizyjnej  i jej 
przewodniczącego stanowi załącznik nr 86 do niniejszego protokołu. 
Uchwała  Rady Powiatu we Włocławku z dnia 14 grudnia 2018 r. w sprawie wyboru Komisji 
Rewizyjnej  i jej przewodniczącego stanowi załącznik nr 87 do niniejszego protokołu. 
 
20. Wybór Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska i jej przewodniczącego.  
 
Przewodniczący Rady poinformował, że inicjatorem podjęcia uchwały jest Przewodniczący 
Rady. Zgodnie z podjętą uchwałą dotyczącą powołania stałych komisji rady, został ustalony 
pięcioosobowy skład Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 
Zgodnie z paragrafem 43 ust. 1 Statutu Powiatu Włocławskiego przewodniczącego Komisji 
wybiera Rada.  Jednocześnie poinformował, iż głosowanie jest jawne i odbywa się zwykłą 
większością głosów.  
Przewodniczący Rady poprosił o zgłoszenie kandydata z grona radnych na Przewodniczącego 
Komisji.  
Przewodniczący Rady zaproponował  kandydaturę Pana Wojciecha Rudzińskiego. 
Przewodniczący Rady zapytał Pana Wojciecha Rudzińskiego – czy wyraża Pan zgodę? 
Radny Wojciech Rudziński wyraził zgodę.  
Przewodniczący Rady zapytał, czy są inne kandydatury? 
Przewodniczący Rady wniósł o zamknięcie listy kandydatów na Przewodniczącego Komisji 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska.  
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za zamknięciem listy kandydatów na 
Przewodniczącego Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska i przeprowadził procedurę 
głosowania. 
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Wyniki głosowania: 
Za-20 
przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
1 osoba nie brała udziału w  głosowaniu 
Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 86 do niniejszego protokołu. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że lista 
kandydatów do komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska została zamknięta. 
Został zgłoszony 1 kandydat.   
Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania kandydata na Przewodniczącego Komisji 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska według kolejności zgłoszeń.  
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za wyborem Pana Wojciecha Rudzińskiego na funkcję 
Przewodniczącego Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska i przeprowadził procedurę 
głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-20 
przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
1 osoba nie brała udziału w  głosowaniu 
Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 87 do niniejszego protokołu. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził wybór Pana 
Wojciecha Rudzińskiego na funkcję Przewodniczącego Komisji Rolnictwa i Ochrony 
Środowiska.    
Przewodniczący Rady przeszedł do wyboru członków Komisji Rolnictwa i Ochrony 
Środowiska.    
Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie kandydatów na członków Komisji Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska.      
Jednocześnie przypomniał, że po wyborze przewodniczącego rada wybiera 4 członków 
Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska.  
Przewodniczący Rady zaproponował kandydaturę Pana Romana Tomaszewskiego  zapytał- 
czy wyraża Pan zgodę? 
Radny Roman Tomaszewski wyraził zgodę.  
Przewodniczący Rady zaproponował kandydaturę Pana Jana Ambrożewicza  zapytał- czy 
wyraża Pan zgodę? 
Radny Jan Ambrożewicz wyraził zgodę.  
Przewodniczący Rady zaproponował kandydaturę Pana Grzegorza Śledzińskiego  zapytał- 
czy wyraża Pan zgodę? 
Radny Grzegorz Śledziński wyraził zgodę.  
Przewodniczący Rady zaproponował kandydaturę swojej osoby i jednocześnie wyraził zgodę.  
Przewodniczący Rady zapytał, czy są jeszcze inne propozycje?  
Wobec braku innych propozycji Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za zamknięciem listy 
kandydatów na członków Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska, i przeprowadził 
procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-20 
przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
1 osoba nie brała udziału w głosowaniu 
Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 88 do niniejszego protokołu. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że lista 
kandydatów na członków Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska została zamknięta.  
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Przewodniczący Rady stwierdził, iż na członków Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska 
zostało zgłoszonych 4 kandydatów.   
Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania poszczególnych kandydatów na członków 
Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska według kolejności zgłoszeń. 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za wyborem Pana Romana Tomaszewskiego na  
członka Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-20 
przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
1 osoba nie brała udziału w głosowaniu 
Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 89 do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za wyborem Pana Jana Ambrożewicza na  członka 
Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-18 
przeciw-0 
Wstrzymało się-1 
2 osoby nie brały udziału w głosowaniu 
Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 90 do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za wyborem Pana Grzegorza Śledzińskiego na  
członka Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-19 
przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
2 osoby nie brały udziału w głosowaniu 
Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 91 do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za wyborem Pana Zygmunta Wierzowieckiego na  
członka Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
 Za-19 
przeciw-0 
Wstrzymało się-0 

3 osoby nie brały udziału w głosowaniu 
Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 92 do niniejszego protokołu. 
 
Na podstawie przeprowadzonych głosowań Przewodniczący Rady stwierdził wybór: 
1)  Pana Romana Tomaszewskiego na członka Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska; 
2) Pana Jana Ambrożewicza na członka Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska; 
3) Pana Grzegorza Śledzińskiego na członka Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska; 
4) Pana Zygmunta Wierzowieckiego na członka Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 
Jednocześnie poinformował, iż zgodnie z § 43 ust. 1 Statutu Powiatu Włocławskiego – 
Wiceprzewodniczącego Komisji wybierają radni będący członkami komisji. Zgodnie zaś z 43 
ust. 3 Statutu Powiatu – Komisja może powołać sekretarza komisji.  
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za podjęciem treści uchwały i przeprowadził 
procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-19 
przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
2 osoby nie brały udziału w głosowaniu 
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Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała  
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 14 grudnia 2018 r. w sprawie wyboru Komisji Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska  i jej przewodniczącego została podjęta.  
Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 93 do niniejszego protokołu. 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie wyboru Komisji Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska i jej przewodniczącego stanowi załącznik nr 94 do niniejszego 
protokołu. 
Uchwała  Rady Powiatu we Włocławku z dnia 14 grudnia 2018 r. w sprawie wyboru Komisji 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska  i jej przewodniczącego stanowi załącznik nr 95 do 
niniejszego protokołu. 
 
21. Wybór Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i jej przewodniczącego.  
 
Przewodniczący Rady poinformował, że inicjatorem podjęcia uchwały jest Przewodniczący 
Rady. Zgodnie z zapisem art. 16 a ust. 2 ustawy o samorządzie powiatowym w skład Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji wchodzą radni, w tym przedstawiciele wszystkich klubów, 
z wyjątkiem radnych, którzy pełnią funkcję Przewodniczącego Rady, Wiceprzewodniczącego 
Rady oraz Radnych będących Członkami Zarządu Powiatu.     
Zgodnie z podjętą uchwałą dotyczącą powołania stałych komisji rady, został ustalony 
pięcioosobowy skład Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  
W myśl paragrafu 1 projektu uchwały należy dokonać wyboru na funkcję Przewodniczącego 
Komisji a następnie na członków komisji.  
Jednocześnie poinformował, iż głosowanie jest jawne i odbywa się zwykłą większością 
głosów. Zgodnie z paragrafem 63a ust. 2 przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków 
i Petycji wybiera Rada. Jednocześnie poprosił o zgłoszenie kandydata/ów na funkcję 
Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  
Przewodniczący Rady zaproponował kandydaturę Pana Tomasza Jezierskiego i zapytał,  czy 
wyraża Pan zgodę? 
Radny Tomasz Jezierski wyraził zgodę.  
Przewodniczący Rady  zapytał, czy są inne kandydatury? 
Wobec braku innych kandydatur Przewodniczący Rady wniósł o zamknięcie listy 
kandydatów na Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za zamknięciem listy kandydatów na 
Przewodniczącego Komisji i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
 Za-19 
przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
2 osoby nie brały udziału w głosowaniu 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że lista 
kandydatów na Przewodniczącego Komisji  Skarg, Wniosków i Petycji została zamknięta. 
Został  zgłoszony 1 kandydat. 
Przewodniczący Rady przeszedł  do przegłosowania kandydata na Przewodniczącego Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji.  
Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 96 do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za wyborem Pana Tomasza Jezierskiego na funkcję 
Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-19 
przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
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2 osoby nie brały udziału w głosowaniu 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził wybór Pana 
Tomasza Jezierskiego na funkcję Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie kandydatów na członków Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji. 
Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 97 do niniejszego protokołu. 
Jednocześnie przypomniał, że po wyborze przewodniczącego rada wybiera 4 członków 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  
Przewodniczący Rady zgłosił kandydaturę Pana Marka Jaskulskiego i jednocześnie zapytał - 
czy wyraża Pan zgodę? 
Radny Marek Jaskulski wyraził zgodę.  
Przewodniczący Rady zgłosił kandydaturę Pana Dawid Dalmanna i jednocześnie zapytał - czy 
wyraża Pan zgodę? 
Radny Dawid Dalmann wyraził zgodę.  
Przewodniczący Rady zgłosił kandydaturę Pana Bogdana Domżalskiego i jednocześnie 
zapytał - czy wyraża Pan zgodę? 
Radny Bogdan Domżalski wyraził zgodę.  
Przewodniczący Rady zgłosił kandydaturę Pani Barbary Wałęsy i jednocześnie zapytał - czy 
wyraża Pani zgodę? 
Pani Barbara Wałęsa wyraził zgodę.  
Przewodniczący Rady zapytał, czy są jeszcze inne propozycje?  
Wobec braku innych propozycji Przewodniczący rady zapytał, kto jest za zamknięciem listy 
kandydatów na członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i przeprowadził procedurę 
głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-20 
przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
1 osoba nie brała udziału w głosowaniu 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że lista 
kandydatów do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji została zamknięta.  
Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 98 do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady stwierdził,  iż na członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji zostało 
zgłoszonych 4 kandydatów.   
Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania poszczególnych kandydatów na członków 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji według kolejności zgłoszeń.   
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za wyborem Pana Marka Jaskulskiego na  członka 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
 Za-19 
przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
2 osoby nie brały udziału w głosowaniu 
Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 99 do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za wyborem Pana Dawida Dalmanna na  członka 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-19 
przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
2 osoby nie brały udziału w głosowaniu 
Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 100 do niniejszego protokołu. 
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Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za wyborem Pana Bogdana  Domżalskiego na  członka 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-19 
przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
2 osoby nie brały udziału w głosowaniu 
Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 101 do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za wyborem Pani  Barbary Wałęsy na  członka 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-20 
przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
1 osoba nie brała udziału w głosowaniu 
Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 102 do niniejszego protokołu. 
 
Na podstawie przeprowadzonych głosowań Przewodniczący Rady stwierdził wybór: 
1) Pana Marka Jaskulskiego na członka Komisji Skarg, Wniosków i Petycji; 
2) Pana Dawida Dalmanna na członka Komisji Skarg, Wniosków i Petycji; 
3) Pana Bogdana Domżalskiego na członka Komisji Skarg, Wniosków i Petycji; 
4) Pani Barbary Wałęsy na członka Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
 
Jednocześnie poinformował, iż zgodnie z § 63a ust. 3 Statutu Powiatu Włocławskiego – 
wiceprzewodniczącego  komisji  Skarg, Wniosków i Petycji wybiera Komisja Skarg, 
Wniosków i Petycji spośród swoich członków.  
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za podjęciem treści uchwały i przeprowadził 
procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-20 
przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
1 osoba nie brała udziału w głosowaniu 
Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 103 do niniejszego protokołu. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała  
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 14 grudnia 2018 r. w sprawie wyboru Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji i jej przewodniczącego została podjęta.  
Projekt uchwały  Rady Powiatu we Włocławku w sprawie wyboru Komisji Skarg, Wniosków 
i Petycji i jej przewodniczącego stanowi załącznik nr 104 do niniejszego protokołu. 
Uchwała  Rady Powiatu we Włocławku z dnia 14 grudnia 2018 r. w sprawie wyboru Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji i jej przewodniczącego stanowi załącznik nr 105 do niniejszego 
protokołu. 
  
22. Wybór Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych i jej przewodniczącego.  
 
Przewodniczący Rady poinformował, że inicjatorem podjęcia uchwały jest Przewodniczący 
Rady. Zgodnie z podjętą uchwałą dotyczącą powołania stałych komisji rady, został ustalony 
pięcioosobowy skład Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych. Zgodnie z paragrafem 43 ust. 1 
Statutu Powiatu Włocławskiego przewodniczącego Komisji wybiera Rada.   
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Jednocześnie poinformował, iż głosowanie jest jawne i odbywa się zwykłą większością 
głosów. Następnie poprosił o zgłoszenie kandydata/ów z grona radnych na Przewodniczącego 
Komisji.  
Przewodniczący Rady zaproponował kandydaturę Pani Ewy Kończyńskiej i jednocześnie 
zapytał – czy wyraża Pani zgodę? 
Radna Ewa Kończyńska wyraziła zgodę.  
Przewodniczący Rady  zapytał, czy są inne kandydatury? 
Innych kandydatur nie było, dlatego Przewodniczący Rady wniósł o zamknięcie listy 
kandydatów na Przewodniczącego Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych.  
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za zamknięciem listy kandydatów na 
Przewodniczącego Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych i przeprowadził procedurę 
głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-20 
przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
1 osoba nie brała udziału w głosowaniu 
Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 106 do niniejszego protokołu. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że lista 
kandydatów do komisji Zdrowia i Spraw Społecznych została zamknięta. 
Został  zgłoszony 1 kandydat.   
Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania kandydata na Przewodniczącego Komisji 
Zdrowia i Spraw Społecznych. 
Przewodniczący Rady  zapytał, kto jest za wyborem Pani Ewy Kończyńskiej na funkcję 
Przewodniczącego Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych i przeprowadził procedurę 
głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-20 
przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
1 osoba nie brała udziału w głosowaniu 
Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 107 do niniejszego protokołu. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził wybór Pani  
Ewy Kończyńskiej na funkcję Przewodniczącego Komisji  Zdrowia i Spraw Społecznych.   
Przewodniczący Rady przeszedł do wyboru członków Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych.   
Przewodniczący Rady  poprosił o zgłaszanie kandydatów na członków Komisji Zdrowia 
i Spraw Społecznych. 
Jednocześnie przypomniał, że po wyborze przewodniczącego rada wybiera 4 członków 
Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych.  
Przewodniczący Rady zaproponował kandydaturę Pana Romana Tomaszewskiego 
i jednocześnie zapytał - czy wyraża Pan zgodę? 
Radny Roman Tomaszewski wyraził zgodę. 
Przewodniczący Rady zaproponował kandydaturę Pani Jadwigę Błaszkiewicz jednocześnie 
zapytał - czy wyraża Pani zgodę? 
Radna Jadwiga Błaszkiewicz wyraziła zgodę. 
Przewodniczący Rady zaproponował kandydaturę Pana Romana Gołębiewskiego 
i jednocześnie zapytał - czy wyraża Pan zgodę? 
Radny Roman Gołębiewski wyraził zgodę. 
Przewodniczący Rady zaproponował kandydaturę Pani Anny Kozłowskiej i jednocześnie 
zapytał - czy wyraża Pani zgodę? 
Radna Anna Kozłowska wyraziła zgodę. 
Przewodniczący Rady zapytał, czy są jeszcze inne propozycje?  
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Innych kandydatur nie było. Przewodniczący Rady zapytał radnych, kto jest za zamknięciem 
listy kandydatów na członków Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych i przeprowadził 
procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania:  
Za – 19  
Przeciw – 0   
Wstrzymało się – 0  

2osoby nie brały udziału w głosowaniu. 
Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 108.  

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że lista 
kandydatów na członków Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych została zamknięta.  
Przewodniczący Rady stwierdził, iż na członków Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 
zostało zgłoszonych 4 kandydatów.   
Przewodniczący Rady rozpoczął głosowanie poszczególnych kandydatów na członków 
Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych według kolejności zgłoszeń. 
Przewodniczący Rady zapytał radnych, kto jest za wyborem Pana Romana Tomaszewskiego 
na  członka Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania:  
Za – 19 
Przeciw – 0   
Wstrzymało się – 0  
2 osoby nie brały udziału w głosowaniu. 

Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 109.  
Przewodniczący Rady zapytał radnych,  kto jest za wyborem Pani Jadwigi Błaszkiewicz na  
członka Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania:  
Za – 19  
Przeciw – 0   
Wstrzymało się – 0  
2 osoby nie brały udziału w głosowaniu.  

Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 110.  
Przewodniczący Rady zapytał radnych, kto jest za wyborem Pana Romana Gołębiewskiego 
na  członka Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania:  
Za – 19  
Przeciw – 0   
Wstrzymało się – 0  
2 osoby nie brały udziału w głosowaniu.  

Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 111.  
Przewodniczący Rady zapytał radnych, kto jest za wyborem Pani Anny Kozłowskiej na  
członka Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania:  
Za – 19  
Przeciw – 0   
Wstrzymało się – 0  
2 osoby nie brały udziału w głosowaniu.  

Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 112.  
Na podstawie przeprowadzonych głosowań Przewodniczący Rady stwierdził wybór: 
1) Pana Romana Tomaszewskiego na członka Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych; 
2) Pani Jadwigi Błaszkiewicz na członka Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych; 
3) Pana Romana Gołębiewskiego na członka Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych; 
4) Pani Anny Kozłowskiej na członka Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych. 
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Przewodniczący Rady poinformował, iż zgodnie z § 43 ust. 2 Statutu Powiatu Włocławskiego 
– Wiceprzewodniczącego Komisji wybierają radni będący członkami komisji. Zgodnie zaś 
z 43 ust. 3 Statutu Powiatu – Komisja może powołać sekretarza komisji.  
Przewodniczący Rady zapytał radnych, kto jest za podjęciem treści uchwały i przeprowadził 
procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania:  
Za – 18 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
3 osoby nie głosowały.  

Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 113.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała  
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 14 grudnia 2018 r. w sprawie wyboru Komisji Zdrowia 
i Spraw Społecznych  i jej przewodniczącego została podjęta.  
Projekt  uchwały  Rady Powiatu we Włocławku w sprawie wyboru Komisji Zdrowia i Spraw 
Społecznych  i jej przewodniczącego stanowi załącznik nr 114 do niniejszego protokołu. 
Uchwała  Rady Powiatu we Włocławku z dnia 14 grudnia 2018 r. w sprawie wyboru Komisji 
Zdrowia i Spraw Społecznych  i jej przewodniczącego stanowi załącznik nr 115 do 
niniejszego protokołu.  
 
23. Oświadczenia radnych. 
 
Przewodniczący Rady wypełniając zapisy paragrafu 52 ustęp 7 Statutu Powiatu 
Włocławskiego poinformował, iż został utworzony Klub Radnych Wspólnoty Samorządowej 
przy Radzie Powiatu we Włocławku.  
Przewodniczący Rady przypominał o obowiązku złożenia oświadczenia o swoim stanie 
majątkowym. Radny składa pierwsze oświadczenie majątkowe w terminie 30 dni od dnia 
złożenia ślubowania. Do pierwszego oświadczenia radny jest obowiązany dołączyć 
informację o sposobie i terminie zaprzestania prowadzenia działalności gospodarczej 
z wykorzystaniem mienia Powiatu, w którym uzyskał mandat, jeżeli taką działalność 
prowadził przed dniem wyboru.  
Przewodniczący poinformował również, iż powstał Klub Polskiego Stawiennictwa Ludowego 
przy Radzie Powiatu we Włocławku. Przewodniczącym Klubu został pan Karol Matusiak.  
Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących Komisji,  w związku z wyborem stałych 
komisji, o skontaktowanie się z Biurem Rady i Ochrony Informacji w celu zwołania 
posiedzeń komisji. 
Radny Jan Ambrożewicz zwrócił się z prośbą, aby na sesje zapraszać kierowników 
jednostek organizacyjnych. Zadawanie pytań i udzielanie odpowiedzi np. za dwa tygodnie 
mija się z celem. Radny chciał zapytać dyrektora Tadeusza Wiśniewskiego o zimowe 
utrzymanie dróg, o wypadek mający miejsce na terenie Powiatu Włocławskiego.  Jest 
podawana informacja, że kierowcy nie zachowali bezpieczeństwa. Powstaje pytanie – co 
robiła firma, która zajmowała się zimowym utrzymaniem dróg. W gminie Chodecz była 
straszna gołoledź. Była informacja, że winę ponosi kierowca.  
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24. Zamknięcie II Sesji Rady Powiatu we Włocławku.  
 
Przewodniczący Rady w związku ze zrealizowaniem porządku obrad, dnia 14 grudnia 2018 
r. o godzinie  1347  zamknął II Sesję Rady Powiatu we Włocławku.  
Przewodniczący Rady złożył życzenia świąteczne, aby święta były rodzinne, spokojne, 
radosne.   
 

                                                                                               Przewodniczący Rady 
 

Zygmunt Stanisław Wierzowiecki  
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ze Starostwa Powiatowego protokołowały: 
1) Katarzyna Dąbrowska-Czerwińska ………… 
2) Marta Grzegórska   …………………….…… 
 
 


